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Referat 1/F25 fra 
Studienævnsmøde KunST 

Onsdag den 19.03.2025 
Kl. 09.00–12:00 
RDB14 5.237 

  
Medlemmer:  Init.: Til stede: Afbud: 
VIP:    
Anders Bonde (M) (Studienævnsforperson - SNF) AB x  
Mads Walther-Hansen (M) MWH x  
Jens Anderson-Ingstrup (MT) JAI   x 
Bolette Daniels Beck (MT) BDB  x 
Line Marie Bruun Jespersen (KT) LMBJ x  
Elizabeth Jochum (EJ) EJ  x 
Studerende:    
Christina Sofie Amalie Bluhme (MT) CSAB x  
Amalie Sloth Bjørk (KT) ASB x  
Thomas Hartmann Bigum (M) THB  x 
Sasja Brøchner Brændbyge Pedersen (M) SBBP x  
Observatører:    
Elsebeth Bækgaard (KT) (referent) EB x  
Kirsten Christensen (MT)  KC  x 
Connie Rørbæk Christophersen (M) CRC x  
Tom Nyvang (Inst.) TN x   
Winnie Ritterbusch (Inst.) WR x  
Stine Lindahl Jacobsen (MT) SLJ x  
Rasmus Grøn (KT) RG x  
Sofie Kirketerp Nielsen (KT) SKN  x 
Mie Buhl (NOVA) MB  x 
Morten Søndergaard (MAC) MS  x 
Studenterstudievejledere:    
Freya Guillero Houtved Hansen (M) FGHH  x 
Karoline Westergaard Eskildsen (M) KWE x  
Noora Sommer (KT) NS x  
Maria Norden Søndergaard (KT) MNS x  
Simone Alberte Larsen (MT) SAL x  
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Dagsorden: 

 Varighed 

1. Godkendelse af dagsorden   5 min. 
 
2. Velkommen til og konstituering af nyt Studienævn 10 min. 
 
3. Nyt fra studienævnsforperson: 20 min. 

 
a. Møde d. 7/2 med Brobygning og Events (AAU Kommunikation) (bilag 3a) 
b. Nyt brobygningsinitiativ til unge på sabbatår (bilag 3b) 

 
4. Nyt fra Instituttet, fagudvalg* og studiesekretariaterne (bilag 4: Referater fra FU-møder) 45 min. 
 
5. Nyt fra studenterrepræsentanter og studenterstudievejledere 15 min. 
 
Pause 10 min. 
 
6. Semesterevaluering E24: 30 min. 

 
a. Musik (bilag 6a) 
b. Musikterapi og MPS (bilag 6b) 
c. Kunst og Teknologi (bilag 6c) 
d. NoVA (bilag 6d) 

 
Pause 10 min. 
 
7. Kvalitetsstatus: 30 min. 
 

a. Referat fra Kvalitetsstatusmøde (bilag 7a) 
b. Opdateret handlingsplan (bilag 7b)  

 
8. Eventuelt  5 min. 

 
 

           

 
Ad 1 Godkendelse af dagsorden  
 
Dagsorden blev godkendt. 
   
Ad 2 Velkommen til og konstituering af nyt Studienævn 
 
De nye studerende i studienævnet blev budt velkommen. Amalie Sloth Bjørk (ASB) blev valgt til ny 
næstforperson.  
 
Ad 3 Nyt fra studienævnsforperson: 
 
 

a. SNF gennemgik kort de forskellige brobygningstilbud. Vores tre små uddannelser har behov for at 
gøre opmærksom på os selv og der er allerede gang i forskellige aktiviteter.  
AAU on demand – kan søges af studerende på 3. sem.  



 

3 
 

Der er en løbende dialog og der skal være møde igen med AAU kommunikation. Det skal afklares 
hvad de egentlig hjælper med ift. brobygning og om ”direct marketing” er tilladt i form af at vi selv 
tager kontakt til gymnaiser.  
 

b. Der er et nyt brobygningsinitiativ på vej. Målgruppen er unge på sabbatår. Arrangement afholdes 
hhv. d. 17. og 19. juni på Campus Øst og City Campus. Der kommer info ud til studenterstudie-
vejlederne.  

 
Ad 4 Nyt fra Instituttet, fagudvalg og studiesekretariaterne: 
 
Instituttet: 
 
Ny organisering af SSH-fakultetet: 
TN redegjorde for processen. Dekanen har været i FSU og AR med sin plan for involvering af fagmiljøer.  
Der vil blive udsendt et spørgeskema til bl.a. forskningsgruppeledere eller sektionsledere. SN vil også blive 
spurgt om sin faglige plads på fakultetet ift. samarbejdspartnere. Vi skal huske at gøre opmærksom på 
særligt vigtige faciliteter for uddannelserne. De indsamlede data vil blive brugt til at finde ud af hvordan 
fakultetet skal se ud fremadrettet. 
 
Der var efterfølgende en diskussion og flg. emner blev berørt: 

• Hvilket problem skal løses? 
• Er det reelt en spareøvelse? 
• Vi skal bevare sammenhænge (interne fortræffelige samarbejder på kryds og tværs). 
• Vi vil ikke have noget ”pillet fra hinanden” hos os. 
• Kig på samarbejder på forskningsplan 
• Vi skal ikke være for defensive. 
• EVU-tiltag har allerede bro til kultur – og vi kan godt have flere tilbud. 
• Sundhed og trivsel går også på tværs. 
• Skal vi evt. tage kontakt til andre studienævn udenfor instituttet? 
• Det kunstneriske element er ikke inde i uddannelserne andre steder (kreative processer som 

redskab, men ikke som et bredt kunstbegreb). 
• Hvordan kommer det til at påvirke de studerende? 
• Der er grænser for hvor mange uddannelser, der kan integreres i et studienævn. 

 
Det blev aftalt at holde et ekstraordinært online studienævnsmøde primo april, hvor spørgsmålene i survey 
skal diskuteres/besvares. 
 
Administrationsprojektet:  
Der er dannet 4 teams og der er gang i overlevering af opgaver. Når opgaverne er på plads, vil der i første 
omgang blive fokuseret på drift og først derefter harmonisering. Der afholdes tæl-til-3 workshops i næste 
uge, hvor opgaverne bliver fordelt. 
 
Flytning:  
Stueetagens værksteder er ryddet. Værkstedskapacitet er flyttet op på gangen på 1. sal. Medialab har været 
igennem en stor oprydning og meget er kasseret.  
Arbejdsgruppen for studiemiljø og studiearbejdspladser afholder workshop d. 3. april. De studerende skal 
spørge tilbage i studentermiljøerne om hvad de gerne vil.  
Flytningen af psykologi skal ikke sættes på pause jf. dekanen. 
 
Fagudvalg: 
 
Musikterapi:  
Man er i gang med at planlægge efteråret.  
Næste FU skal handle om PR-arbejde.  
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Man er i gang med at kigge på GDPR – et arbejde som kan komme hele SN til gavn. Det aftales, at GDPR 
tages op på et kommende studienævnsmøde, hvor MT præsenterer fakta.  
Der kigges på studieordninger grundet flere undervisere ikke er til rådighed.  
Alle teorifag kører efter 2-timers slot.  
 
Kunst og Teknologi:  
Der arbejdes med studieordningsrevision og der har været holdt møde med de studerende. Desuden fylder 
flytning en del, da der har været mange møder om flytning og værksteder. De studerende skal på fredag på 
sikkerhedskursus i prototype-lab.  
 
Musik: 
Vi har meget få faste undervisere og er i gang med omlægning af vores bemanding. Vi har et stillingsopslag 
ude og er spændt på hvilke faglige profiler, vi får ind.  
 
Studiesekretariaterne: 
 
Musik:  
Pga. manglende bemanding kan der ikke laves skema, hvilket fylder meget. Eksamensplaner er også en 
udfordring. De kommende adgangsprøver skal planlægges. 
 
Musikterapi:  
Ikke tilstede. 
 
Kunst og Teknologi:  
Intet at berette. 
 
Ad 5 Nyt fra studenterrepræsentanter og studenterstudievejledere: 
 
Musik: 
 
Der arbejdes på at filme videoer om adgangsprøver. Det er oplevelsen, at sværhedsgraden er uvis. SBBP  
vender tilbage med info vedr. adgangsprøvens niveau. 
 
Musikterapi: 
 
Åbent hus: Der var meget stille i år ift. sidste år.  
 
Kunst og Teknologi: 
 
Åbent hus: Formiddagsforløbet gik godt – der var ikke mange til aftenforløbet. 
I gang med at finde ud af hvordan vi udsmykker vores bås. 
 
Ad 6 Semesterevaluering E24: 
 

a. Musik (bilag 6a) 
b. Musikterapi og MPS (bilag 6b) 
c. Kunst og Teknologi (bilag 6c) 
d. NoVA (bilag 6d) 

 
a. Sygdom/opsigelse har forårsaget kommentarer i evalueringen. Skift af vejleder/eksaminator – har 

givet problemer. Vi skal have fokus på at lave en bedre overlevering. Kritik af moduler, hvor 
underviser er rejst - der kommer nye undervisere på i E25. 

b. Der er kritik af placeringen af undervisning på 3. og 5. semester. Vi skal informere bedre om 
forventninger til de studerendes eget ansvar ift. at tilrettelægge deres tid.  
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c. Det er et problem, at vi ikke kan levere undervisere til instituttets uddannelser. Vi mangler folk med 
de rette faglige kompetencer, og dette afspejles nu i evalueringerne og påvirker kvaliteten. 

d. I efteråret er der på 3. semester tre forskellige spor, hvilket har givet nogen uro pga. manglende 
information. Vi må intensivere information omkring strukturen. 

 
Evalueringerne – som er forlods behandlet i fagudvalgene jf. opsummering (bilag) – blev godkendt. 
 
Ad 7  Kvalitetsstatus: 
 

a. Referat fra Kvalitetsstatusmøde (bilag 7a) 
b. Opdateret handlingsplan (bilag 7b)  

 
SNF gennemgik handlingsplanen – alle punkter (indsatser og opgaver) har været drøftet grundigt i 
fagudvalgene.  
 
Bl.a. flg. punkter berøres: 
 

• Rekruttering på Kunst og Teknologi 
• Kandidatdag, særlig studiepraktik og alumneindsats på Musik 
• Evalueringsskemaer ændret på Musik og Kunst og Teknologi 
• NoVA bevilget tutorer fra næste optag 
• Særligt valgfag på tværs får en chance mere – evt. reklamere for det 
• Laboratorier – tekniske kurser: Bemanding er et obs punkt 
• Studiemiljø/indeklima i Musikkens Hus 
• Studenterdeltagelse på FU/SN-møder 
• Der skal kigges på overgangen til KA på Musik 

 
Kvalitetssystemets årshjul diskuteres og det italesættes at det er uhensigtsmæssigt at prodekanen kun 
deltager i statusmøder hvert 2. år. 
 
Handlingsplanen blev godkendt. 
 
Ad 8     Eventuelt   
 
Ingen bemærkninger. 
 
Næste møde: 

11. juni  
22. oktober  
17. december  
 
Husk at afholde FU-møder senest 14. dage før, så bilag til SN-mødet kan fremsendes rettidigt. 
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